


各位註冊社工： 

 

社會工作者註冊局成員選舉  

– 候選人競選資料 

 

社會工作者註冊局新一屆成員選舉投票期由 2021 年 11 月

15 日起至 12 月 4 日中午十二時止。參加是次選舉的候選人

共有 15 位，競逐 8 個成員席位，現附上候選人的競選資料，

以供參考，相關內容乃由個別候選人提供，註冊局對其內

容可能引起的任何事宜，蓋不負責。 

 

選舉論壇(選民網上形式參加)安排於 11 月 6 日（星期六）

下午 2 時正，假香港筲箕灣南安街 83 號海安商業中心 26

樓舉行。如欲了解候選人的背景及向候選人提問，請以姓

名、註冊編號及電郵地址登記，並以相同身份登入網上論

壇。 

 

另註冊局辦事處將於 2021 年 11 月 11 日另函送遞選票及候

選人名單。敬請留意。 

 

有關「註冊局成員選舉規則」及「選舉論壇進程指引」，請

登入註冊局的網頁 https://www.swrb.org.hk（主頁 » 關於註冊

局 » 日常運作 » 註冊局成員選舉 »）參閱。 

 

社會工作者註冊局      

註冊主任李榮波 謹啟 

2021 年 10 月 25 日 

Dear Registered Social Workers, 
 
Election of Members of the Social Workers Registration Board  
-- Publicity Materials of Candidates 
 
The election of Board Members of the new term would be conducted between 
15 November 2021 and 12:00 noon of 4 December 2021. A total of 15 
candidates participate in this election for 8 seats. We provide herewith the 
election publicity materials of the 15 candidates for your reference, contents of 
which are provided by individual candidates and the Board denies any liabilities 
there arising. 
 
There will be an election forum (voters can join it online), to be held on 
Saturday, 6 November 2021, at 26/F, Eastern Commercial Centre, 83 Nam On 
Street, Shau Kei Wan (starting from 2:00pm). If you are interested to understand 
the background of the candidates and to ask them questions, please enroll your 
name, registration number and email address in advance and use the same 
identity to log in the forum.  
 
We shall send the ballot and list of candidates to you on 11 November 2021 
under separate cover. 
 
About the “Rules for Election of Board Members” and the “Guidelines for the 
proceedings of Election Forum”, please browse them through our website 
https://www.swrb.org.hk/en/ (Home » About SWRB » Operations » Election of 
Board Members »).  
 
Yours faithfully, 
Eric Lee, Registrar, Social Workers Registration Board   
25 October 2021 
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註冊局成員選舉論壇 — 登記 

日期：2021 年 11 月 6 日（星期六） 

時間：下午 2 時開始 (完結時間將視乎出席的候選人數目及選

   民提問的問題數目而決定) 

論壇登記網址： https://bit.ly/3m4jL9x  

截止登記日期：2021 年 11 月 5 日（星期五）下午 1 時 

Forum for Election of Board Members — Enrollment 

Date : 6 November 2021 (Saturday) 

Time : Starting from 2:00pm (The end time will depend on the number of 

candidates present and the number of questions asked by the voters) 

Forum Enrolment : https://bit.ly/3m4jL9x 

Deadline for Enrolment : 5 November 2021 (Friday) at 1:00pm 
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